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Aanbod Covid-snelteststraat

Beste FRET Na de persconferentie van gisteren en het bericht wat ik uit de brief aan de Tweede

Kamer van minister de Jonge kan halen is de GGD en de regering op zoek naar hulp vanuit betrokken

ondernemers, zorgbedrijven of andersoortige bedrijven met de juiste expertise. Wij kunnen zeker

helpen, enerzijds om de komende maanden de testcapaciteit of de snelheid in het proces te

bevorderen, anderzijds om de enorme ambitie om 10 miljoen test per maand uit te voeren per maart

2021 samen met de regering en de GGD waar te maken. Mijn complimenten aan hoe sterk u blijft

staan in deze moeilijke tijd. Geen dag is het zelfde en de druk die u op uw schouders moet voelen, is

een druk die niet eerder door de GGD is gevoeld. Ik bied u dus onze hulp aan. We hebben natuurlijk

(zoals hierboven te lezen valt) eerder contact gehad, rondom het helpen in het Bron en

Contactonderzoek.

Ik ben samen met mijn compagnon eigenaar van Lead Healthcare, een krachtig en innoverend bedrijf

in de zorg. Er werken rond de 500 (zorg)professionals in vaste dienst bij Lead Healthcare: artsen,

apothekers, verpleegkundigen en apothekersassistenten. Toen de COVID besmettingen weer

toenamen na de zomer zijn wij begonnen met het testen van onze eigen zorgprofessionals. Bij lichte

klachten gebruikten wij de Abbott & Roche antigeen sneltest. Dat bleek goed en prettig te werken,

voorkwam stress bij de professionals en onze bedrijfsprocessen konden doorlopen. Dit wilden wij

ook mogelijk maken voor andere bedrijven, vandaar uit is ons nieuwe bedrijf COVID Sneltest Service

BV (www.covidsnelteststraat.nl / www.covidsneltest-service.nl) voortgekomen. Wij ondersteunen

bedrijven op hun eigen werklocatie en zijn woensdag 14 oktober onze eerste snelteststraat rond ons

kantoor in Baarn begonnen. Dit was een hele goede keuze. Door met mijn managementteam

letterlijk in het midden van de straat te zitten, konden wij snel problemen oplossen en de juiste

processen inrichten.

Vandaag openen wij onze 19de snelteststraat en volgende week zullen daar nog een keer 3 straten

bijkomen. Hierna hebben wij landelijke dekking. Onze ervaring is dat we per testlocatie genoeg

hebben aan 3 plekken waar tegelijk getest kan worden, dat betekent maximaal 300 tests per locatie

per dag. We hebben echter locaties waar het mogelijk is veel meer testplekken in te richten. Mocht

er vanuit de overheid behoefte zijn om in een regio permanent of tijdelijk op te schalen, dan is dat

bespreekbaar. Ik zou het interessant vinden om samen met de GGD te onderzoeken of er vormen

van samenwerking mogelijk zouden zijn. Ik zou me vereerd voelen als u de tijd wilt nemen om met

mij een gesprek aan te gaan, waarin wij onze ideeén en verdere plannen kunnen toelichten. Warme
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Overigens werken wij in alle regios (intensief) samen met de GGD, heeft de Inspectie voor de

Gezondheidszorg ons afgelopen week bezocht en goed bevonden en testen we werknemers van

meerdere publieke organisaties in heel Nederland. Van Gemeentes, Brandweer tot de Landmacht en

Luchtverkeersleiders.

Beste) dank voor je mail. Ik ben bij dit onderwerp beperkt betrokken, dus een afspraak met mij

heeft geen zin. Zoals zojuist tijdens de technische briefing door is weergegeven,

is er een landelijke organisatie die het testlandschap aan het inregelen is. Ik zalje aanbod doorsturen

naar degene die namens GGD GHOR Nederland aan dit overleg deelneemt. Vriendelijke groet,

BE


